
240414 Protokoll från Vikers hembygdsförenings styrelsemöte 

Närvarande: Per Andreasson, Elin Evaldsson, Helena Wengelå, John Parry, Bo Eckhardt,  

Yvonne Windh 

1. Mötet öppnades av nya ordföranden Per Andreasson. 
2. Konstituering av styrelsen: Kassör fortsätter Elin Evaldsson att vara, 

Yvonne Windh fortsätter som sekreterare. 
3. Hemsidan: Per, Elin och Yvonne kommer att hjälpas åt att lägga ut 

information, protokoll mm. Till att börja med behövs hjälp med hur man 
går tillväga.  

4. Föreningens företrädare till banken kommer Elin E vara. 
5. Firmatecknare: Per A och Elin E kommer båda vara firmatecknare för 

föreningen, var och en för sig. 
6. Ekonomin: Föreningen har på kassa-, spar- och skogskonto ca 78 000. Ca 

10 000 har kommit in i medlemsavgifter. Elin E lägger ut swishnummer 
Vi i Viker och QR-kod + swishnummer på hemsidan. 

Ett förslag är att lägga ut ett programblad med föreningens aktiviteter på nätet 
och på det lägga in QR-kod, swish- och bankgironummer. 

7. Vårens aktiviteter 

Valborg: Ris brukar P-A Skoglund ordna, John pratar med honom om det. 

Per A leder fackeltåget, Henrik Björkk vårtalar, Elin E bakar, Marie P leder 
kören, Yvonne laddar ljudanläggningen och fixar mikrofonen, Elin och John 
handlar till serveringen. 

Serveringen öppnar 17.30, fackeltåget startar 19.30 och efter det tänds brasan. 

Elin kommer lägga ut information om Valborg på Vi i Viker och föreningens 
hemsida. 

Tillstånd för Valborgsbrasa måste sökas hos kommunen, Per söker. Tillstånd för 
offentligt arrangemang ska sökas hos polisen, Elin söker. 

PUB-kväll 25 maj: 

Emma Parmler, Maria Pettersson Lindahl, Margaux Björk, John Parry, Alex och 
Bianca Rutten, Eva Qvist, Lotta Hellström är de somsköter PUB-kvällen. 

Föreningen söker tillfälligt alkoholtillstånd (Elin E) för 25/5 och 5/10. Lotta 
Hellström kommer göra kunskapsprovet. 



Midsommar: Yvonne, John, Beate sköter serveringen. Annika Hinnas bakar och 
Marie P leder kören. Stångklädning och blomplockning, ringdansledare och 
lekledare (Linus Hansson?) får tas upp på nästa styrelsemöte. 

8. Samarbete med kyrkan 

Beslut om frågeställning från Titti Hansson och Marie Persson togs på 
styrelsemötet 6/2-24. Bo Eckhardt önskar diskutera beslutet igen. Beslut om att 
ta med det som en punkt på nästa styrelsemöte 12/5-24. 

9. Övriga frågor: 

Ved: Lönnarna framför Missionshuset kommer tas ner av Christer Gustavsson. 
Vid fråga till Christer om han vill ha hjälp av någon mer var svaret nej. Stefan 
Persson och Roger Carlsson kommer vid tillfälle fälla träd vid Hyttruinen och 
transportera till Smedjan. 

Medlemsvärvning: Punkten tas upp på nästa styrelsemöte. 

 

10.  Nästa möte: 12 maj kl 15.00 i skolan. 

 

Ordförande                                                Sekreterare 

 

Per Andreasson                                          Yvonne Windh 


